
Beste Statenleden, 

De afgelopen maanden hebben wij, Lars en Sabijn, met veel plezier bij de griffie gewerkt. We 

willen via dit dagbericht mededelen dat onze tijd bij de griffie binnenkort eindigt. Met ingang 

van het nieuwe jaar nemen wij afscheid van deze bijzondere werkplek. 

Lars: “Ongeveer een jaar geleden nam ik contact op met Kirsten om te vragen of de griffie 

interesse had in een samenwerking met trainees. Ik ben haar, en het hele team, ontzettend 

dankbaar voor de kans die vervolgens ik heb gekregen. Met veel plezier heb ik gewerkt aan 

onder andere de heidagen, het voorbereiden van de platformbijeenkomsten en diverse vragen 

en projecten rondom artificiële intelligentie. Voor deze momenten zou ik jullie willen 

bedanken voor de prettige samenwerking.” 

Sabijn: “De eerste weken bij de griffie gingen in een sneltreinvaart voorbij. Het 

communicatieplan opleveren, vergaderingen communicatief ondersteunen en de eerste 

persvraag beantwoorden. Het doet mij goed om te zien dat jullie als Staten de waarde van 

communicatie inzien, en bereid zijn daarin te investeren. De eerste twee publicaties in de 

huis-aan-huisbladen hebben hun vruchten afgeworpen en onze eerste editie van de Tour door 

Brabant in Mill was voor mij de kers op de taart. Dank voor jullie vertrouwen en de fijne 

samenwerking.” 

Als trainee en extern adviseur weten we hoe het is om na een paar maanden weer door te gaan 

naar een nieuwe opdrachtgever. Maar we kijken met een goed gevoel terug op onze tijd bij de 

griffie en Provinciale Staten. Het is een unieke, uitdagende en belangrijke werkplek. We zijn 

trots en blij om daar onze bijdrage aan geleverd te hebben. 

Een fijne kerst en gelukkig 2025 allemaal gewenst. 

 

Vriendelijke groet, 

Lars van Aalst, trainee Toekomst van Brabant 

Sabijn van den Brink, communicatieadviseur Beck Communicatie 

 


